

Combating Global Trumpism



Coalition Kickoff

Wednesday, 7 December, 7pm
Mittwoch, 7. Dezember, 19 Uhr

Haus der Demokratie

Greifswalderstraße 4 (Straßenbahn Am Friedrichshain)

panel discussion ... networking ... demo/action planning

THE DANGER: The election of Donald Trump as US president in November is the latest example of the rise of nationalist right-wing populism. It has encouraged attacks on people of color, immigrants, gays, trans people, and women.

THE RESPONSE: The US has been rocked by demonstrations, walk-outs, and civil disobedience rejecting Trump's hate. Here in Berlin, thousands demonstrated on November 12. We must now unite to resist Trump, Le Pen, AfD and the nationalist right.

WHAT NOW?: On December 7th, we are launching a "coalition to combat Global Trumpism". Come together to discuss how we can build opposition:

- join the **international days of action against Trump's inauguration** on January 20/21
- **Stop the Breitbart office** in Berlin
- Join the demonstrations against Trump's presence at the **G20 meeting in Hamburg** in July
- **Bring your ideas** for further actions

WHO IS WELCOME? ALL groups and individuals who want to fight for a better world.

DIE GEFAHR: Donald Trumps Wahl zum US-Präsidenten im November ist das jüngste Beispiel für die Erstarkung des nationalistischen Rechtspopulismus. Seit der Wahl haben Angriffe auf Schwarze, Zuwanderer, Schwule, Transgender und Frauen in den USA deutlich zugenommen.

DIE ANTWORT: Die USA wurden von Demonstrationen und Streiks gegen Trumps hasserfüllte Agenda erschüttert. Auch hier in Berlin demonstrierten am 12. November 2016 tausende. Jetzt müssen wir uns zusammen gegen Trump, Le Pen, AfD, und den Aufstieg der nationalistischen Rechten stark machen.

WAS NUN?: Am 7. Dezember werden wir die "Koalition gegen den globalen Trumpismus" ins Leben rufen. Kommt, um darüber zu diskutieren, wie wir eine wirkungsvolle Opposition aufbauen können:

- macht bei den **internationalen Aktionstagen gegen Trumps Amtsantritt** mit: 20. & 21. Januar
- hilft dabei, das **Breitbart-Büro in Berlin zu verhindern**
- Leistet Widerstand gegen Trumps Anwesenheit bei der **G20 in Hamburg** im Juli 2017.
- **Bringe Deine Ideen** für weitere Aktionen ein.

WER IST WILLKOMMEN? ALLE Organisationen und Einzelpersonen, die für eine bessere Welt kämpfen wollen.

**UNITED
AGAINST
TRUMP**



Demonstration in Berlin against Trumpism 20/21 January: Watch this space
facebook: www.facebook.com/BerlinAgainstTrumpism eMail: diego.arm.rivas@gmail.com

This meeting is organised by Progressive Democrats Abroad, DIE LINKE Berlin Internationals, Salon for the Resistance, Pussy Grabs Back, uvm